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Административни прелази Брњак и Јариње отворени су за саобраћај, али Еулекс и даље
нема потпуну слободу кретања на северу Косова, изјавила је данас портпаролка мисије
ЕУ Ирина Гудељевић.

  

У разговору са новинарима београдских редакција који су данас посетили прелаз
Брњак, она је рекла да су "барикаде и даље проблем" истакавши да Еулекс захтева
потпуну слободу кретања на северу Косова.

  

"Барикаде су и даље проблем. На прелазима Брњак и Јариње су Еулексови цариници и
полиција који имају извршну власт а уз њих су ту присутни и косовски цариници и
полиција", рекла је Гудељевићева.

  

Брњак је отворен за све видове саобраћаја, укључујући комерцијални, док ће на Јарињу
саобраћај за комерцијални превоз бити отворен након обнављања прелаза, спаљеног у
сукобима прошле године пошто је власт у Приштини покушала да га стави под своју
контролу.

  

Са Јариња се акцизна роба упућује на Мердаре, а са Брњака на терминал у јужном делу
Косовске Митровице.

  

(Блиц)
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